
Resposta a la Ciutadania del CIU al Ple de 20/05/09 
 
 
Registre 6384 
Samuel Collado Ruiz 
 
L’alumnat i famílies de l’IES La Mallola, en representació de tots els joves 
d’Esplugues, demanem a l’equip de govern del nostre Ajuntament quines 
mesures prendrà davant els fets que van patir dues companyes del nostre 
institut el darrer 9 de maig a la discoteca Young Cherry. 
 
També sol·licitem als altres partits polítics: PP, ICV, CiU i ERC que diguin 
si pensen fer alguna cosa al respecte. 
 
Nosaltres demanem: 
 

1. El tancament de les discoteques que controla l’acusat. 
2. Que el violador no pugui sortir de la presó amb fiança. 
3. Que si li apliqui la pena màxima de presó. 

 
Tot i que sabem que no és competència municipal volem que el Ple 
s’impliqui i aconsegueixi que les autoritats competents controlin i 
investiguin el funcionament d’aquestes discoteques perquè s’hi 
infringeixen moltes normes, com ara: fumar, vendre alcohol a menors 
d’edat, subministrar drogues, deixar entrar a joves que no tenen l’edat 
mínima i abusar de menors. 
 
 
Bé, davant de qualsevol manifestació de violència, des de Convergència i Unió 
hem estat i som contundents, ja que entenem que la màxima de la llibertat 
s’assoleix també amb seguretat, i és en aquest sentit que condemnem en 
aquesta sessió plenària els fets ocasionats i malaurats del cas de les veïnes 
d’Esplugues i de l’Institut de La Mallola que van patir.  
 
En aquest sentit també hem traslladat al govern municipal tot el suport de 
Convergència i Unió, en tant que el govern es personarà com acusació 
particular en el cas. En aquest sentit, no només traslladem aquest suport 
incondicional al govern municipal, sinó que també ens posem a disposició de 
totes les veïnes i els veïns pel suport que puguin necessitar per part de, en 
aquest cas, de Convergència i Unió. 
 
 
Registre 6352 
Francisco Felipe Rodríguez 
 
Queremos agradecer a este Ayuntamiento, la subvención concedida a 
esta Asociación para el año 2009 de 154,50€ para el mantenimiento del 
local, ya que el año anterior nos fue denegada. 
 
Gastos anuales de mantenimiento del local de ésta Asociación: 



 
Impuesto contribución de Esplugues  355€ 
Impuestos Metropolitana de Barcelona   60€ 
Agua       300€ 
Electricidad      220€ 
Teléfono (no podemos pagarlo)      0€ 
Seguro obligatorio    180€ 
Conservación       60€ 
Gastos de oficina       75€ 
 
Total año             1.250€ 
 
 

Preguntas 
 
1.-¿Quien paga al resto de Asociaciones de Vecinos de Esplugues estos 
gastos? 
2.-Si estos gastos o parte de ellos son subvencionados por este 
Ayuntamiento al resto de asociaciones ¿por qué a Finestrelles no? 
3.- ¿Con la subvención de 154,50€ en dos años, tenemos que ceder el 
local a las campañas electorales? 
4.- Agradeceríamos a los partidos políticos que hiciesen las preguntas 
que consideren oportunas en sus ruegos y preguntas. 
 
Nota: Entregar copia de este escrito a todos los partidos políticos. 
 
És especialment preocupant, i espero que si no és ara desprès ens ho 
aclareixin, per què des de l’any 2008, perdó, des de l’any 2006 fins ara, hi ha 
hagut un increment molt contingut del que eren les despeses de manteniment 
del local de l’associació de veïns, i ara, de cop i volta, les despeses, com 
vostès diuen en la seva notificació, no són conceptes subvencionables.  
 
Recordo que a l’any 2006, a l’Associació de veïns, per a un manteniment de 
local se’ls hi va atorgar 300 euros, l’any 2007 l’atorgament va ser de 319,30 
euros, amb la qual cosa van ser 19,39 euros més, i l’últim atorgament, en 
teoria, és clarament el motiu de la desestimació, perquè no són conceptes 
subvencionables, que motiva que l’Associació de veïns de Finestrelles de cop i 
volta passi a tenir 300 euros o 319 en concepte subvencionable de 
manteniment de local a que el concepte no sigui gens subvencionable.  
 
És preocupant i és xocant, sincerament, perquè els de Finestrelles són els 
d’allà dalt, vostès els hi tenen una simpatia continguda, això ja ho sabem, però 
home, hi ha coses que crec que són de calaix, i potser que vostès valorin no 
subvencionar certes activitats, possiblement d’acord o no, però el manteniment 
d’un local almenys, i que si més no està donant una vida al barri, que van ser 
justament uns veïns que desinteressadament estan mobilitzant i dinamitzant 
l’Associació de veïns perquè el barri tingui vida, i a qui vostès haurien d’agrair 
especialment, i de vegades amb aquests tipus d’accions i de desestimacions no 
agraeixen res, doncs home, jo crec que d’una vegada per totes siguin una mica 



sensibles a la problemàtica que ja, no només Finestrelles, sinó en aquest cas la 
problemàtica econòmica per tirar endavant la dinamització de l’Associació. Però 
bé, com que vostè és una persona sensata, Sr. Giner, confio que ens 
contestarà acuradament, que no ens contesti una cosa que no toca.  
 
 
Registre 6378 
Eulàlia Herranz / Núria Roig 
Elisabeth Millà / Mª Teresa Carbonell 
Jordi Raventós 
 
 
Aviat farà un any, concretament el mes de juliol, que va ser aprovat 
inicialment el projecte de ROM. 
Les persones signants vam presentar unes al·legacions, el termini de les 
quals acabava a principis de setembre. Al cap de tres mesos 
aproximadament vam mantenir una conversa amb el portaveu del PSC on 
s’ens va detallar el resultat de les nostres al·legacions; fins i tot després 
vam mantenir una altra conversa amb els portaveus de tots els grups 
municipals. 
A nosaltres ens va semblar imminent l’aprovació definitiva del ROM. Com 
és que ja han passat uns quants mesos i encara no s’ha portat a ple per a 
la seva aprovació definitiva? En quin estadi es troba? 
 
 
Des de Convergència i Unió enteníem que el reglament orgànic municipal, tal 
com vostès demanaven o vostès plantejaven en el seu escrit, era motiu 
d’aprovació imminent, però malauradament uns fets que nosaltres entenem que 
eren de menyspreu i una actitud de prepotència, en aquest cas per part del 
Partit Socialista respecte a l’oposició, el dia de la inauguració de la primera 
pedra de l’Auditori va motivar per a Convergència i Unió que es reconsiderés el 
seu suport al bloc del ROM que tractava justament sobre protocol. 
 
El Partit Socialista va mantenir, i creiem que encara manté, ja que no hem 
tingut més notícies al respecte, una absurda diferenciació entre el que nosaltres 
entenem que són actes institucionals i actes de govern. Per aquest motiu, des 
de Convergència i Unió, vam demanar que es fes una nova proposta per part 
del Partit Socialista sobre el bloc de protocol, i fins el dia d’avui no hem obtingut 
cap resposta al respecte. Entenem, per tant, que és aquest bloc de protocol 
que està paralitzant l’aprovació definitiva del ROM fins que el Partit Socialista 
faci una proposta definitiva al respecte. 
 


